
Vragen en toezeggingen Raad 24-02-2020.

VO-campus

Wethouder Wijnants zegt toe dat de finale besluitvorming over de VO-campus, als het even kan, 
plaatsvindt vóór de gemeenteraadsverkiezingen van 2022.

Reactie college: 

Zienwijze Veiligheidsregio
De burgemeester zegt toe dat hij de zienswijze over de GR Veiligheidsregio via de griffie onder de 
aandacht zal laten brengen bij de Flevolandse raden. En dat hij het standpunt uit de zienswijze 
namens de raad zal uitdragen in het bestuur van de Veiligheidsregio.
Reactie griffie: de zienswijze is op dinsdagmorgen 25 feb. aan de vijf gemeentelijke griffies 
verzonden.
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